
 

 Consell de Barri Gòtic 
 
 

Data: 14 de febrer 

Lloc:  Centre Cívic Pati Llimona 

Hora:  18:30h 

Assistents: 

Presidenta:  

Jordi Rabassa 

Consellers: 

Natàlia Martinez (Bcn-comú); Patrícia Martínez (Bcn-comú); Patrícia Garcia (PSC); Alba Segura Gomila 
(ERC); Míriam Gonzalez Tamayo (C's); Alfons Molons (Junts); David Pequeño (Bcn-Comú)  

Serveis, equipaments, tècnics o ponents:  

Direcció SPiT; Gerència CV; Direcció serveis Jurídics; TdBarri Gòtic; Policia Proximitat; Tècnic 
Pariticipació. Total: 10 

Assistents representants d’entitats: 

Av. Gòtic (2); Associació Amics Plaça Reial (1) ; Veïns Vila de Madrid (2); CAP Gòtic (1); FIBS Llar la 
Mercè (1); Biblioteca Gòtic (1); Borsí (1); Drap Art (1) 

Veïnat a títol individual:  

20 veïns i comerciants 

Ordre del dia: 

1. Punt informatiu 

2.Punt deliberatiu: Estratègies i reptes de futur 

3.Torn obert de paraules. 

Desenvolupament de la sessió: 
 

1. Punt informatiu  

El regidor fa saber que dels Pressupostos Participatius  el projecte més votat al Gòtic va ser Posem en valor la muralla romana 
que aviat es podrà inaugurar. 

Per altra banda, explica com en els darrers dos anys s’ha estat treballant en un Pla de Mobilitat al barri Gòtic per conciliar 
l’activitat econòmica, garantir els desplaçaments dels veïnat i facilitar el transport i descàrrega de mercaderies.  

En relació amb les obres i manteniment destaca que s’acaba de tancar procés d’exposició pública d’un Decret de tancament 
per ús escolar preferent del carrer Sots-tinent Navarro perquè l’Escola Baixeras més enllà d’utilitzar la plaça Carme Simó amb 
un ús escolar també tingui a la seva disposició tot el carrer Sots-tinent Navarro. Remarca que arran d’incident amb una 
xeringa a la plaça té una supervisió constant d’equips de neteja i serveis socials.  

Dona compta que en el web es pot consultar en línia el Balanç de mandat (Polítiques públiques de ciutat i de districte de 
Ciutat Vella) que reflecteix, entre d’altres, el Pla d’Inversions , les despeses del districte,  el pressupost,  les mesures de 

Acta de: 



 

govern). Així com,  120 accions empreses (espai públic, economia, assistència social, pla de desenvolupament econòmic, pla 
d’acció d’interculturalitat ...) i els decrets aprovats (restricció horària de restaurants i bars musicals; restricció de mobilitat a 
grups de vianants amb visita guiada, limitació dels trixies (bicicletes-taxi) a unes rutes determinades. 

En l’àmbit d’actuacions al barri Gòtic, informa breument sobre:  

 El projecte de transformació de la Via Laietana, va segons el calendari, i pretén reduir els alts índexs de 
contaminació. Així,  es preveu una ampliació de voreres, la fixació de carrils segregats per a bicicles i  precisa que el 
carrer de Jonqueres esdevindrà una via de vianants.  

 La reurbanització de la Rambla estendrà la zona de vianants (plaça Colom i Portal de Santa madrona). 
 La rehabilitació de l’edifici Borsí té previsió d’inici el maig de 2023 
 La veïnificació de places del Gòtic a través d’elements que facilitin la seva estada: fonts, bancs i seients, més arbrat 
 La compra d’edifici del carrer d’Arai 3 (habitatges i locals) 
 La incorporació de l’Escola Sant Felip Neri a la xarxa pública municipal. 
 L’obertura  de programa de beques, des de setembre de 2022,  de dues activitats extraescolars de caràcter cultural, 

artístic o científic per a tots els infants del barri del Gòtic i del Raval.  
 La instal·lació de nou CAP del Gòtic que s’ubicarà a la plaça Carles Pi i Sunyer (inici d’obres, 1r trimestre de 2026) 
 L’adquisició d’una setantena d’habitatges arran del trasllat de diverses dependències municipals a Via Laietana 8-10. 

 

Pel que fa a Pla de mesures de contaminació acústica (ZATHN), anuncia diversos decrets aprovats que afecten a més de 
setantena d’establiments i que compten amb una vigilància atenta del Cos de la Guàrdia Urbana per al seu compliment: 

 Sobre activitats de restaurants i bars musicals ubicats als carrers de n’Anglà, de n’Arai, d’en Carabassa, d’Escudellers, 
de Nou de Sant Francesc, del Vidre i al passatge d’Escudellers amb un tancament obligatori a les 2.00 que 
representa una reducció d’una hora en el  seu horari perquè abans tancaven a les 3.00. 

 Sobre establiments alimentaris de venda personalitzada o autoservei ubicats als carrers d’Escudellers, de Nou de 
Sant Francesc i de Nou de Zurbano en el qual el tancament entre 22.00 i 7.00 tots els dies de la setmana.  

 Sobre la instal·lació de terrasses situades als carrers de n’Arai, d’Escudellers i a la plaça de George Orwell que han de 
tancar a partir de les 23.00 tots els dies de la setmana. 

 

Rabassa dona a conèixer que de les quaranta-cinc terrasses excepcionals que es van atorgar per la COVID només s’ha 
consolidat una. A més, enguany,  s’han obert tres-cents quatre procediments sancionadors a terrasses. 

En relació amb altres mesures d’inspecció, primerament, assenyala que s’ha limitat l’ús dels trixies a unes rutes i això ja és 
evident als carrers del districte. En segon lloc, indica que s’ha endegat una campanya per detectar establiments sense 
llicència per a la venda de souvenirs i, conseqüència, s’han detectat 91 establiments al districte dels quals 56 són a Ciutat 
Vella. Campanya contra cannàbiques. Tercerament, comunica que no tenen constància de cap associació cannàbica al 
Districte de Ciutat Vella. En quart lloc, comunica que existeixen 193 habitatges amb llicència d’ús turístic al Gòtic i, a hores 
d’ara, hi ha 77 expedient sancionadors a 70 habitatges d’ús turístic sense llicència. 

 

Relatiu al Pla de Dinamització Econòmica, remarca la millora de les taxes d’ocupació: de 9,7% el 2014 a 4,3% el 2023. A banda 
d’això, enumera alguns programes de suport al comerç de proximitat al Gòtic: 

 Impulsem el que fas, ha assignat finançament a 11 projectes del barri amb una xifra total de gaire 200.000€ 

 Amunt persianes,  ha atorgat finançament a 7 projectes del barri per valor de quasi 100.000€ i ha comprat 2 

 Punt d’atenció a l’activitat econòmica que ha facilitat la instal·lació de 68 empreses i ha acompanyat a 39 persones 
emprenedores amb una dotació de 25.000 €. 

 Punt Defensa de Drets Laborals que ha atès a 150 persones i ha fet 21 sessions grupals a 4 entitats del barri 

 Projecte de comerç d’origen cultural divers, ha orientat a 17 comerços (diagnosi necessitats i derivació a serveis)  

 

Amb referència als consells de barri, exposa, de forma succinta, que hi hagut tres consells de districte cada any a cada barri.  
En aquest espai de participació, entre les mesures debatudes destaquen les qüestions relatives a l’espai públic (veïnificació 
places), la pandèmia al Gòtic o la neteja (nova contracta, més contenidors). 



 

 Torn de preguntes dels punts informatius: 

EXPOSICIÓ /DEMANDA/ PREGUNTA RESPOSTA REGIDOR 

Andrés, veí. 

Manifesta que li causa una sorpresa negativa que no constés 
cap punt de l’ordre del dia dedicat al soroll.  

Apunta que no hi ha hagut una avaluació de la ZATHN. En 
aquest sentit, puntualitza que discrepa que l’aplicació 
d’aquesta mesura al carrer d’Escudellers hagi resolt la 
problemàtica, en particular, durant la matinada en la qual 
encara se superen amb escreix en límits de decibels.  

Assenyala la manca de control sobre els llauners o dels 
músics amb amplificadors que toquen a les terrasses de les 
places, així com l’actuació, sovint, passiva de la Guàrdia 
Urbana a la plaça Reial. 

Quant a la ZATHN reconeix que el nombre de vies afectades 
és insuficient i que, en paral·lel, cal activar altres mesures. 
Afirma que és eina sòlida jurídicament , en conseqüència, cal 
seguir els procés d’extensió gradual a d’altres zones del 
districte (Barcelona, Casc Antic). 

Per altra banda, més endavant, detalla que  s’haurà 
d’avaluar si la diferència horària,  de més tres hores, de la 
plaça Reial o la Rambla  quins efectes genera (soroll). Val a 
dir que, la Rambla i la plaça Reial tenen un decret que 
empara la diferenciació horària i, per tant, cal tenir notable 
argumentació per adoptar canvis. 

Accepta que cal plantejar quines mesures adoptar contra el 
soroll de matinada i, per això, emplaça a què en propera 
reunió sobre temes de soroll parlar amb dades que 
reflecteixin pre-ZATHN i post-ZATHN. En qualsevol cas, no 
pot ser que el Gòtic només tingui una ZATHN 

Respecte als músics amb amplificadors, és una tasca de la 
Guàrdia Urbana la requisa d’instruments. Amb tot la 
presència en una àrea ZATHN restringeix en seu temps 
d’actuació musical. A més, remarca que la Guàrdia Urbana 
actua sobre els llauners. 

Calixto, veí. 

Consulta si la reducció horària de comerços també afectarà 
als que obren 24 hores?  

Fa saber que els supermercats 24 hores, dins de l’àmbit 
ZATHN, han de tancar a les 22.00. Declara que li consta que 
la restricció horària s’està complint tret d’un establiment 
que ja tenen controlat. 

Tània,  representant de la Plataforma del Borsí. 

Demana que ampliï informació sobre el Borsí (calendari ...). 

La primera fase és de vint mesos (actuacions: 
desembarassar, consolidació, fonaments, muralla romana ...) 
i encara no tenim una reubicació adequada per a la 
Plataforma del Borsí 

Martí, veí. 

Pel que fa a l’ús restringit que té la plaça de Carme Simó per 
Escola Baixeras, opina que cal obrir un procés participatiu a 
escala de barri per definir l’ús de la plaça, especialment, en 
els horaris no lectius. 

Sobre l’ampliació del CAP del Gòtic, precisa que 
provisionalment s’hi establiran barracons al parc infantil que 
hi ha al costat de l’Escola Drassanes.  Fet que elimina un 
espai d’esbarjo de gaudi per a la mainada i famílies. Per això, 
demana la creació d’un parc infantil transitori i suggereix 
ubicar-lo davant de l’Escola Drassanes. 

Recorda que quan es va ampliar el CAP del Gòtic per primera 
vegada la zona de joc infantil de la plaça Joan Xirau ja es va 
reubicar. De manera que, l’objectiu tornar-lo a reubicar tan 
bon punt la Generalitat de Catalunya informi de l’inici 
d’obres. 

Reconeix que la remodelació de la plaça de Carme Simó no 
ha funcionat perquè no ha estat una plaça utilitzada pel 
veïnat ni per l’escola. En aquest sentit, en propers consells 
de barri explicarà novetats i està obert a reunions amb AFA, 
direcció del centre i alguna entitat per explicar que es vol fer 
i que ells ho puguin traslladar a la ciutadania.  

 

 

 

 



 

2.- Punt deliberatiu: Estratègies i reptes de futur 

 
Assabenta als participants que la Comissió de Seguiment del Gòtic és qui decideix els temes a tractar en el Consell de Barri i, 
en aquest sentit, es va decidir abordar les Estratègies i reptes de futur. 
Amb referència a la Modificació del Pla d’Usos de Ciutat Vella, entre altres, ressalta que es limitarà l’obertura d’oficines de 
canvi de moneda i es restringirà l’obertura de nous supermercats  (de més de 150 metres) en llocs o hi hagi una concentració 
elevada. Així com, limitacions a l’obertura dels forns de pa amb obrador que esdevenen llocs per la venda de pizzes, 
empanades (crestes) o menjar per emportar-se. 
 
Gràficament, el regidor mostra dades de l’impuls al comerç de proximitat (compra pública local, bonus consum ...). Així, 
destaca la compra de dos locals al Gòtic per promoure l’activitat econòmica (carrer del Correu Vella, 8 i carrer d’en Rauric, 6) 
dins del programa Amunt Persianes.  Informà que aviat es podrà conèixer els negocis que s’han d’instal·lar.  
 
Pel que fa a la neteja (recursos implementats, demandes veïnals) detalla que encara manca substituir alguns contenidors de 
càrrega bilateral, però preveu que el maig ja siguin tots nous. A banda d’això, dona a conèixer que la pandèmia ha 
incrementat un 40% els residus de paper i envasos fet que no han prou compassat amb el nombre de contenidors. 
 
En relació amb una sol·licitud per escrit de l’associació de veïns i veïnes sobre la instal·lació més contenidors, el regidor 
informa que, per una part, majoritàriament, s’han complert les demandes llevat d’aquelles de la fracció d’orgànica en què 
s’han acordat menys contenidors i de la fracció de rebuig de la qual no s’implantarà cap més contenidor.  I, per l’altra, 
comunica els motius pels quals s’han acceptat o descartat els suggeriments d’ubicació de contenidors.   
 
Quant a l’abordatge del repte que l’especulació  representa  en l’accés a l’habitatge , el regidor fa una relació de més d’una 
setantena d’adreces que apleguen a habitatges o locals (carrer de n’Ari 3 i 5 edificis al Gòtic) que prompte són o seran de 
propietat municipal. A més, posa de relleu l’increment de la plantilla del Servei d’Intervenció i Mediació davant 
de Situacions de Pèrdua d’Habitatge i/o Ocupacions a la ciutat de Barcelona (SIPHO) i que 8.209 accions 802 són al Gòtic.  
 
Per altra banda, destaca  que el 2022 dels 1.568 desnonaments a la ciutat un el 17,03% (267 casos) han estat al districte de 
Ciutat Vella dels quals un 10% s’han produït al Gòtic, 28 casos. No obstant això, subratlla que la majoria d’aquests 
s’aconsegueix una suspensió del procés.  
 
Amb tot plegat, sobre l’accés a l’habitatge conclou que no solament cal aplicar un abordatge basat en la lluita contra els 
desnonaments, la compra d’habitatge o l’accessibilitat als Allotjaments de Proximitat Provisionals (APROP), sinó també  és 
necessari abordar la gentrificació a través la generació de barris amb una bona dotació de recursos perquè la població no en 
vulgui marxar. En aquest sentit, a tall d’exemple recapitula diferents accions: veïnificació de les places, enfortir el comerç de 
proximitat, comprar equipaments culturals pel barri (Borsí), Línia Cultural la Rambla i desenvolupament de zones ZATHN. 
 
La consellera, Natàlia Martínez, explica una proposta de dinàmica per al debat dels blocs  decidits per la Comissió de 
Seguiment (dinamització econòmica, neteja, habitatge, gentrificació) . En concret, organitzar participants en dos grups 
perquè en 40 minuts debatin sobre els quatre blocs a través d’assignar 10 minuts per cada bloc.  
 
Malgrat tot,  la proposta de dinàmica participativa no té una bona acollida i es descarta el debat en grups. 
 
Així doncs, el regidor decideix obrir un torn perquè els i les participants puguin fer reflexions sobre els temes que s’havia 
previst que s’acordessin a través d’una dinàmica participativa.  
 
Torn obert de paraules sobre l’apartat deliberatiu: 
 

EXPOSICIÓ  RESPOSTA REGIDOR 

Calixto, veí. 

Vol conèixer quin es el pla per combatre la manca de comerç 
de proximitat (xarcuteries, sabateries...). 

Informa que l’Ajuntament ha invertit dos milions d’euros per 
al suport i acompanyament al comerç de proximitat. També, 
fa saber que els municipis no tenen cap competència en la 
promoció d’activitats econòmiques, però l’Ajuntament té 



 

poder per assenyalar, en alguns casos, quines activitats. 

Martí, veí. 

Considera que els reptes del districte estan lligats al pes 
econòmic del turisme a Catalunya i, en especial, a Barcelona 
o al barri Gòtic com a zona central de la ciutat. En aquest 
sentit, opina que en l'àmbit de barri no hi ha gaire marge 
d’actuació si no hi ha una aposta decidia de ciutat pel canvi 
de model. Com a mostra de la desconnexió entre els 
interessos de ciutat i els del districte, reprova que els diners 
de la taxa turística s’inverteixen en la Copa Amèrica de Vela 
en lloc de dedicar-los a l’habitatge públic.  

Altrament, dona a conèixer que el 70% dels residents del 
barri viuen de lloguer i la majoria dels que marxen ho fan 
per un increment -que entén– forassenyat dels lloguers. 
Consegüentment, el principal problema del barri és la manca 
d’habitatge a un preu assequible.  
 

Aclareix  que el model de ciutat o barri d’aquest govern rau 
a garantir un lloc on els veïns i veïnes puguin viure, és a dir, 
hi hagi un bon espai públic o un comerç pensat pel veïnat.  

Recalca que no han dimitit en resoldre els reptes que 
representa la gentrificació. En aquest sentit, explica que en 
són una bona mostra les seves polítiques:  compra 
d’habitatge, facilitar l’accessibilitat als Allotjaments de 
Proximitat Provisionals (APROP) o aturar desnonaments. 

Anna, veïna. 

Sobre als reptes de futur, informa que entén aquesta 
qüestió com un debat sobre el model de barri i ciutat i no 
com el planteja el regidor. Per això, demana més informació 
sobre el projecte de Govern sobre la ciutat per saber si 
només s’actuarà de formarà reactiva contra la gentrificació 
(microactuacions) o bé si hi ha algun model de ciutat traçat.  

 

Elisenda, membre de l’associació de veïns i veïnes. 

Respecte als residus, es queixa que la ubicació dels 
contenidors difereix força de la indicada per l’associació de 
veïns i veïnes. Així, discrepa sobre el motiu que esgrimeix el 
regidor per no ubicar contenidors a l’avinguda del Portal de 
l’Àngel perquè si bé en el cas de contenidors de cartró 
podria haver-hi un ús abusiu dels contenidors, dubta que 
això passés amb la resta de contenidors (rebuig, vidre…). En 
qualsevol cas, per evitar un ús poc adient cal fer una tasca 
inspectora i, si convé, actuar, la resta ho considera excuses.  
 

 

Andrés, veí. 

Es lamenta que, d’una banda,  la part política del Consell de 
Barri encotilli el temps de participació dels veïns. I, de l’altra, 
que a escala de ciutat predomini la voluntat dels grups de 
poder de lleure (gremi de restauració, associacions de 
comerciants, associació d’establiments d’oci nocturn, 
hotelers...) per sobre els desitjos dels veïns i veïnes de la 
Barcelona. 

Sobre els músics al carrer o, a la matinada, les persones que 
fan petar la xerrada als bancs o bé els bars que generen 
molèsties perquè la clientela roman xerrant a l’exterior, 
considera que existeix passivitat o la manca de determinació 
(política, policial) per incitar el compliment efectiu de les 

Pel que al mobiliari urbà (bancs, taules), fa veure que 
posicions entre veïns sovint es troben en pols oposats i és 
l’administració municipal qui ha de dirimir el conflicte 
d’acord amb el bé que valora superior a protegir.  

Comunica que atès que el nombre d’agents cívics o policials 
és finit i mai podrà haver-hi un/a policia al costat de cada 
banc, a través de la prevenció o els Consells de Barri es 
recopila la informació per procedir. Malgrat això, referma la 
voluntat del govern municipal de posar més bancs, més 
cadires i més fonts.  

 



 

ordenances, no necessàriament a través de la sanció. Per 
tots aquest fets, el veïnat marxa del barri .  
Mercè, membre de la Comissió de Seguiment del Gòtic. 

Fa saber quins són els motius que porten a decidir l’ordre 
del dia de la sessió. De manera que, vist que en aquest 
mandat ja s’havien tractat el temes més rellevants van 
demanar que en aquesta la sessió del Consell de Barri 
s’expliqués que s’havia fet fins ara.  

Recorda que la Comissió de Seguiment és oberta a què 
qualsevol veí vingui.  

Reclama que els poders públics executin les ordenances 
vigents  i, en conseqüència, apliquin el règim sancionador. 

Remarca que la Comissió de Seguiment és un espai en què 
tothom és benvingut per participar i que la part política no 
va actuar, en cap cas, com a inductora de l’ordre del dia de 
la sessió. 

Quant al dispositiu de seguretat dels equips de futbol 
Manchester United-FC Barcelona aquesta és una 
competència del Cos de Mossos d’Esquadra que és qui 
dissenya l’operatiu i disposa de suport del Guàrdia Urbana. 
En aquest sentit, parlarà amb l’intendent per conèixer més 
detalls sobre l’existència d’un operatiu especial.  

 

Quim, veí (carrer del Duc). 

Es queixa del canvi de nom del carrer del Duc i informa que 
hi ha hagut canvis positius en el seu barri.  

Apunta que el Consell de Barri és un espai per enraonar 
sobre temes que afecten directament a la ciutadania (soroll, 
civisme, neteja, actuació de la policia ...).  
 

 

Montserrat, veïna (carrer de les Moles), 

Expressa el seu malestar per la incompareixença de la 
Guàrdia Urbana quan truca (112) per formular queixes sobre 
festes d’estudiants a un habitatge. 

Comunica que pren nota perquè es valori com actuar  
davant de les festes d’estudiants que denunciava. 

 

Carlos, veí. 

Creu que el reptes del barri és consolidar la presència de 
veïns i veïnes, en cas contrari, el barri mora.  Per tant, cal 
escoltar els problemes (civisme, seguretat) dels qui 
resideixen i, en especial, els relatius a la circulació de 
vehicles de mobilitat persona (patinets) que –valora- 
produeixen moltes lesions en persones grans. 

Destaca que la normativa ja prohibeix l’ús del vehicle de 
mobilitat personal a la vorera, però reconeix que hi ha certs 
desajustos que cal treballar.  

 
El regidor recull algunes de les propostes de treball arran de les valoracions de les persones participants: 

 Accions des de l’Ajuntament per promoure una activitat econòmica de proximitat (oficis) 

 Mesures per evitar que el Gòtic sigui engolit per l’economia mercat o el turisme 

 Modificació de la llei d’habitatge 

 Regulació de lloguer residencial i comercials 

 Augmentar el nombre de contenidors per reduir la distància que han de recórrer el veïnat per dipositar els residus 
domèstics. 

 Canvi de paradigma de la Guàrdia Urbana perquè intervingui més activament en matèria de soroll 

 Incrementar la plantilla d’inspectors d’activitats o fixar un Pla d’Inspeccions (nit i matinada) per actuar sobre els bars 
que actuen com discoteques encobertes. 

 Establir campanyes “en negatiu” sobre la neteja, és a dir, més sancionadores que informatives. 

 Fer complir o modificar la normativa de vehicles de mobilitat personal 

 

 



 

Torn obert de paraules: 

EXPOSICIÓ  RESPOSTA REGIDOR 

Patricia, veïna. 

Informa que hi ha un grup d’escombriaires arreplega caixes 
dels restauradors i les deixen acumulades a la plaça Reial. 
Això, facilita que persones incíviques facin bretolades. 

Vol conèixer si hi ha previst algun dispositiu en relació amb 
els aficionats del Manchester United que juguen contra el FC 
Barcelona.  

Manifesta que donarà avís al personal de Neteja.  

Calixto, veí. 

Es queixa del gran nombre que cotxes, en dies no feiners, la 
plaça Joaquim Xirau. 

Manifesta la seva incomoditat per la col·locació de taules 
fixes (ciment o pedra) que hi ha la plaça de la Mercè . 

Fa patent la seva incredulitat que l’Ajuntament no pugui 
intervenir perquè les companyies de telefonia 
desembarassin el garbuix de cables a les façanes. 

Agraeix la intervenció a l’entrada del carrers dels Còdols per 
netejar les costant presència de miccions.  

Expressa que amb relació a l’estacionament de vehicles  
pren nota perquè s’ho mirin. 

Comunica que eren conscients d’uns possible ús adequat a 
les nit, però van prioritzar la possibilitat d’un gaudi diürn. 
Tanmateix, la plaça de la Mercè és un zona de patrullatge i la 
GU ja ha desallotjat persones en diverses ocasions.  

Quant al cablejat de les companyies de telefonia, informa 
que la legislació estatal les considera serveis prioritaris i, en 
conseqüència, els municipis no tenen gaire marge regulador. 
De tota manera,  fa saber  que l’Ajuntament va endegar 
experiència pilot al barri de la Barceloneta, que té una 
dimensió  petita, per demanar a les empreses que es fessin 
càrrec de l’impacte que el cablejat provoca al veïnat. La 
resposta empresarial ha estat diversa. No obstant això, es 
reuniran aviat amb les empreses de telefonia perquè 
indiquin fins a on arriba la seva disposició a resoldre aquesta 
problemàtica. 

Martí, veí, en nom del veí José Luis ( passeig Colom, 4) 

Recorda que l’única parada d’autobusos turístics del districte 
es davant de la seva finca fet que provoca molèsties per 
cues, l’estacionament en doble fila, olors, contaminació.. 

Aquesta és una petició que cueja des de fa temps i vol 
conèixer si hi ha prevista alguna actuació.  

Informa que ja es va facilitar a la regidoria de Mobilitat una 
proposta de reubicació de la parada (banda llotja) 
Igualment,  existeix un estudi a nivell ciutat de totes les 
parades d’autobús turístics per ubicar-les    

 

Martí, veí. 

Demana informació sobre quina és la terrassa que s’ha 
consolidat al barri. En aquest sentit, aprofita l’ocasió per 
traslladar el seu desgrat en relació amb l’autorització d’una 
terrassa a un bar davant de l’Escola Drassanes, 
especialment, perquè aquell espai  és va conceptualitzar 
com una zona d’esbarjo per a la canalla  i, de fet, es va situar 
una font per aquesta consideració. A més, l’ espai cobrarà 
un valor especial quan amb les obres del CAP tota la plaça 
estigui atapeïda de mòduls i aleshores sigui l’únic espai de 
joc disponible. 

Fa saber que -si no va errat- la terrassa consolidada que hi 
ha és al carrer Sots-tinent Navarro. 

Per altra banda, esposa que en relació amb la terrassa 
pròxima a l’Escola Drassanes (Joaquim Xirau) revisarà la 
concessió de la llicència. 

Andrés, veí. 

Reclama una extensió de les vies públiques amb 
consideració ZATHN i un exercici real de les competències de 
la Guàrdia Urbana en relació amb soroll i el civisme. 

Amb referència a la neteja, recorda que en cas del carrer 
Escudellers i la plaça George Orwell ja es va fer una 
modificació dels horaris d’intervenció dels equips de neteja. 
Es van eliminar algunes de les intervencions de matinada i la 
intervenció que més d’hora es feia al matí es va ajornar una 



 

Demana que es modifiqui l’horari actual (quarts de vuit) en 
el qual el servei de neteja actua amb maquinària perquè 
provoca un soroll elevat (80 decibels) en un barri on la gent 
té dificultat per dormir pel soroll que hi ha a les nits.  
 

mica per millorar el descans dels veïns.  

Comunicarà als serveis tècnics de neteja que valorin si es pot 
modificar el tipus d’intervenció.  

 

 

Acords principals 

1. Comunicar a la Guàrdia Urbana que valori model d’intervenció sobre queixes per sorolls de festes a habitatges 
2. Donar avís al Departament de Neteja de la incidència sobre l’acumulament de caixes de cartró a la plaça Reial que 

esdevé material per actuacions incíviques.  
3. Assabentar a la Guàrdia Urbana perquè vetlli pel compliment de la normativa d’estacionament a la plaça Joaquim 

Xirau. 
4. Informar, quan es produeixi reunió amb empreses de telefonia, sobre la situació del garbuix de cablejat que hi ha a 

les façanes. 
5. Fer seguiment de l’estat de la petició de reubicació de parada d’autobusos turístics al passeig Colom.  
6. Consultar el règim de concessió de la terrassa existent a prop de l’Escola Drassanes. 
7. Demanar al Departament de Neteja que valori tècnicament la possibilitat d’efectuar la neteja sense màquina o amb 

altres mecanismes de menor impacte acústic.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Es tanca el consell de barri a les 21:00h. 


